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De fractie heeft de volgende vragen:

Op 23 december 2021 heeft de fractie van GroenLinks vragen gesteld over gehoorschade onder
jongeren, zie HIER. De beantwoording van deze raadsvragen is in de commissievergadering van24
februari 2022 besproken. Uit de beantwoording bleek dat het college een deel van de
verantwoordelijkheid bij jongeren zelf neerlegt.

1. Wat heeft het college de afgelopen periode gedaan aan het creëren van bewustwording onder
jongeren? Welke rol speelt het onderwijs hierin? Graag een toelichting.

Het college geeft in de beantwoording ook aan dat het college zich gaat verdiepen in de inhoud van
het derde convenant.

2. Wat heeft deze verdieping opgeleverd? En zijn de uitkomsten van deze verdieping
meegenomen in de evaluatie van het evenementenbeleid?

ln eerste instantie kwam uit de beantwoording naar voren dat er weinig tot geen belangstelling is bij
het Algemeen Bestuur van de GGD West-Brabant. ln de brief van 12 juli 2022 (zie HIER), naar
aanleiding van een vraag die gesteld werd tijdens de behandeling van de Jaarstukken 2021, geeft de
wethouder aan dat het college het nogmaals onder de aandacht gaat brengen bij het Algemeen
bestuur van de GGD.

3. Wat heeft dit opgeleverd?

Het afgelopen jaar zijn er verschillende ondezoeksrapporten verschenen, waaruit blijkt dat de
aanpak van gehoorschade onder jongeren urgentie behoeft. Op alle fronten worden er preventieve
maatregelen genomen om dit probleem aan te pakken, namelijk door de Gezondheidsraad,
staatssecretaris, het ministerie van VWS en lokale overheden.

4. Hoe wilde gemeente op korte termijn invulling geven aan haar rol?

Alvast dank voor uw antwoorden.

Chahira Mediani, GroenLinks Roosendaal
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Wat heeft het college de afgelopen periode gedaan aan het creären van bewustwording
onder jongeren? Welke rolspeelt het onderuvijs hierin? Graag een toelichting.

Het college is zoals eerder vermeld bij beantwoording op de vraag tijdens de behandeling van de
jaarstukken op 12-07-22. in afwachting van landelijk beleid en kansen die daaruit voortvloeien. De
prioriteit en focus op de strategische thema's op het gebied van preventie liggen op punten uit het
landelijke & lokaal preventieakkoord. Daar is gehoorschade op dit moment geen onderdeel van.

Het college geeft in de beantwoording ook aan dat het college zich gaat verdiepen in de inhoud van
het derde convenant.

2. Wat heeft deze verdieping opgeleverd? En zijn de uitkomsten van deze verdieping
meegenomen in de evaluatie van het evenementenbeleid?

Binnenkort starten het college met de actualisatie van het evenementenbeleid; de voorlopige planning
is gericht op besluitvorming aan het eind van 1e kwartaal2023.

Welke beleidskeuzes we maken mbt kwaliteit (gaat ook over volume) vs. gehoorschade zullen we
gezamenlijk moeten gaan bepalen.

ln eerste instantie kwam uit de beantwoording naar voren dat er weinig tot geen belangstelling is bij
het Algemeen Bestuur van de GGD West-Brabant. ln de brief van 12 juli 2022 (zie HIER), naar
aanleiding van een vraag die gesteld werd tijdens de behandeling van de Jaarstukken 2O21, geeft de
wethouder aan dat het college het nogmaals onder de aandacht gaat brengen bij het Algemeen
bestuur van de GGD.

3. Wat heeft dit opgeleverd?

Er heeft na 12 juli 2022 nog geen Algemeen Bestuur van de GGD plaatsgevonden

Het afgelopen jaar zijn er verschillende onderzoeksrapporten verschenen, waaruit blijkt dat de aanpak
van gehoorschade onder jongeren urgentie behoeft. Op alle fronten worden er preventieve
maatregelen genomen om dit probleem aan te pakken, namelijk door de Gezondheidsraad,
staatssecretaris, het ministerie van VWS en lokale overheden.

4. Hoe wil de gemeente op korte termijn invulling geven aan haar rol?

Het college wacht op landelijk beleid en zal dit wanneer mogelijk meenemen in de herijking van de
nota Volksgezondheid. Het college vindt dat ook de meeste geschikte timing gezien het feit dat er
regionaal nog niet voldoende draagvlak is voor dit onderwerp
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